
THE HERITAGE RESOURCES ACT
(C.C.S.M. c. H39.1)

**Heritage Sites Designation Regulation,
amendment**

Regulation 102/2007
Registered July 31, 2007

Manitoba Regulation 122/88 R amended

1 The *Heritage Sites Designation Regulation, Manitoba Regulation 122/88 R*, is amended by this regulation.

2 Section 118 is amended by adding "New" before "St. Elias" in the section heading and in the section.

3 The Schedule is amended by adding the following after section 120:

Old St. Elias Ukrainian Orthodox Church and Bell Tower, Sirko

121 The buildings commonly known as the Old St. Elias Ukrainian Orthodox Church and Bell Tower, situated on NE ¼ 1-1-9 E in the R.M. of Stuartburn, on property legally described as follows:

NE-1-1-9E, N 5 CHNS OF E 10 CHNS.

July 17, 2007
17 juillet 2007

**Minister of Culture, Heritage and Tourism/
Le ministre de la Culture, du Patrimoine et du Tourisme,**

Eric Robinson

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LES RICHESSES DU PATRIMOINE
(c. H39.1 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
qualification de sites du patrimoine**

Règlement 102/2007
Date d'enregistrement : le 31 juillet 2007

Modification du R.M. 122/88 R

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur la qualification de sites du patrimoine, R.M. 122/88 R*.

2 L'article 118 est modifié par adjonction, dans le titre et dans le texte, avant « St. Elias », de « New ».

3 L'annexe est modifiée par adjonction, après l'article 120, de ce qui suit :

Old St. Elias Ukrainian Orthodox Church and Bell Tower, à Sirko

121 Les bâtiments connus sous l'appellation de « Old St. Elias Ukrainian Orthodox Church and Bell Tower », sis dans le ¼ N.-E. 1-1-9 E, dans la municipalité rurale de Stuartburn, et dont la description officielle est comme suit :

Dans le ¼ N.-E. 1-1-9 E, les 5 chaînes les plus au nord des 10 chaînes les plus à l'est.

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba